
 
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2023-01-11     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Hans Olov Näsman och Gudrun Ekblom  
Förhinder: Mats Hägglund  
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2022-11-22 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Hemsidan 

Den nya hemsidan startades upp enligt planen 2023-01-01. SSF centralt har ombesörjt 
att flytta över innehåll samt utbildat representanter för distrikten. Vi beslutar att, på 
nästa möte, tillsammans gå igenom hemsidan så att den blir aktuell. 
 

§ 5 Verksamhetsplan 2022–23  
Vi går igenom vår verksamhetsplan, samt lägger till aktiviteter för att uppnå målen. 
Planen är att:  

1. Stödja föreningen vid rekrytering av fler aktiva. 
2. Utbildning av ledare. 
3. Skapa möjlighet till träning. 
4. Tävlingar inom och mellan distrikt. 

Arbetet fortsätter genom att specificera arbetsfördelning av aktiviteter. 
 
§ 6 Skidtingsfonden 

Föreningar kan söka bidrag från Skidtingsfonden för speciella ändamål. Det har endast 
inkommit en ansökan fram till sista ansökningsdag som var årsskiftet. Styrelsen 
beslutar att Kilafors SK ges ett bidrag på 10 000 kr för att köpa in skidutrustning för  
fri teknik/skate, så att barnen lättare kan pröva på. Ola meddelar föreningen. 

 
§ 7 Ekonomi 
 Den ekonomiska rapporten bordlägges då Mats H. inte närvarar. 
 Skatteverket har beviljat skattebefrielse till och med bokslutet 2025–26. 
 
 
 
 
 



 
 
§ 8 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Försäsongsträningen på helger i Björnrike och Hamra har fungerat bra. Det har 
varit ca 10–20 deltagare per helg. Järvsö IF har fått igång en grupp (20–30 st.) 
ungdomar i Freeski och planerar att bilda en egen sektion. 
 

b.)  Längdkommittén. 
Distriktets tävlingsprogram har presenterats och innehåller förhållandevis få 
tävlingar. Vissa föreningar ser tidtagningen som ett problem. Måndag 16 januari 
planeras ett digitalt möte med föreningarnas LK-representanter för att bland 
annat diskutera deras situation, samverkan, tävlingsprogram och 
ungdomsnyheter. Inbjudan och anmälan till de båda ungdomscuperna, Ski Team 
Ungdomscup och Folksam Cup, är aktuellt. 

 
§ 9 Skrivelser från SSF 

Information om att förbundsdirektör Ola Strömberg kommer att avsluta sin tjänst, 
men kommer att arbeta kvar under en övergångsperiod.  

 
§ 10 Årskalender 

Vi går igenom planen för den kommande perioden. 
 
§ 11 Protokolljusterare 
 Mats Andersson utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte på måndag 30 januari kl. 18.00, i Järvsö. 
 

§ 13 Övriga frågor 
Vi beslutar att köpa in ett profilplagg till en utvald grupp bestående av styrelse, 
kommitté och utbildare/ledare. Gudrun beställer tröja/hoodie genom en profilbutik.  

 
§ 14 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Andersson 
Justerare 


